
 
 

Bestyrelsesmøde 14.8.2019 1900-2200 
Deltagere: Bestyrelsen og Lars K./ sport deltager 

Afbud:  

 

 

Dagsorden Referat 

1) Præs dagsorden og news. (5 min) 
 

Drift af cafeteriet vendes. Sh/Nr tager en snak med 
Henry om køleskabordning. 
Rekruttering bliver et tema. Ikast blev en succes 
såvel sportsligt som antalsmæssigt.  
Dennis og Henriette skal modtage DBU-nyt, senest 
var der spændende nyt om rykkerprocedure. 
 

2) Udlandstur 2020 ungdom? (10 min) 
 

Jonna F. kontaktes vedr. u14-u17 tur. De høres også 
om evt. arvtagere til Ikast. NR tager fat i JF. Der 
findes et beløb der allokeres til turen.  

3) Afslutningsfest efterår og indvielse multibane.  
(15 min) 

2.11. 2019 skal vi gerne holde vores afslutningsfest. 
Datoen for indvielse af multibanen blev ikke fundet – 
udsættes. 

4) Sportnews fra LK. 
a) trænere efterår + næste sæson 
b) rekruttering sport 2019/20 
c) Evaluering Fodboldskole 
d) Visionstur efterår/sport/bestyrelse – dato. 
(60 min) 
 

Info fra LK. Mange puljevindere i ungdom, u19, 
og dameherre senior lykkedes, så sportsligt 
succes. Vækst på spillersiden er også et sundt 
tegn. Pr-mæssigt er vi også med til 
sponsorernes tilfredshed. 38 spillere i u19. 
Enestående i lokalområdet. Sport ønsker flere 
baner til nogle af årgangene. U6 er presset. 
Sport tager kontakt med Henry.  
SH skriver til LK med en liste som 
kontaktpersonerne skal have opdateret med 
spillere. JJ bliver kontaktperson på en aktivitet  
c) Mere opfølgning på Fodboldskolen 2020 – primært 
før. Brian P.  
Pigeraketten 23.8.2019. 
Der bliver indkøbt en soundbox til fælles brug. SH 
køber box.  
SH tager kontakt til JJ vedr. kampprogram og dets 
eksistens. Anders Ebsen, Strygejernet, vil gerne på 
banen omkr RBK, kampkatalog o.l. 



Sh tager fat i JM/HIF og oplyser at der indkaldes til et 
u16 møde fredag eftermiddag, hvor situationen 
meldes ud.  
Sport foreslår et aktivt tiltag for alle træner ledere, for 
på denne måde at få skabt mere kendskab til 
hinanden og teamspirit blandt ressourcepersonerne i 
RBK. Det foreslås at dette måske ligger op af februar 
måneds infomøde, så vi ikke skal have folk af huse 
for mange gange. Selvfølgeligt skulle dette afsluttes i 
vores lokaler og spisning. 
Samtidig blev en visionsdag for sport, bestyrelse og 
ressourcefolk også vendt med forslag om 
landskamp, EFB-kamp mfl. LK, Nr og Johnny J 
fortsatte arbejde med disse tiltag. 

 Brød og Kaffe sammen med sport. Tak til Svend Aage og Elna for brød. 

6)  Økonomi/periodisering/kontingentstatus(20 min) Holdlisterne sendes retur midt i sæsonen for en 
opdatering af trænerne. På den måde fanger vi nye 
spillere. Henriette udsender og efterspørger. 
SH orienterer på fb, hjemmeside mv, 
kontaktpersoner. HE har lavet en god procesplan til 
kontingentkørsel. Denne skal Henriette og Dennis 
præsenteres for. 

7) Sponsorsituation - Nyt sponsor koncept (15min) Johnny fremlagde overblikket pt, og NR havde til 
dagen frembragt et regneark med samtlige 
sponsorer. Heraf fremgik det at vi desværre ikke når 
årets budgettal, og der skal ske en markant 
nedskrivning til næste budgetår. 

8) RBK´s venner – nøglestatus? (NR) (10min) - Udsættes. 

9) Ny pris? Årets team? (NR) (15 min) - Udsættes 

10) Næste møde 9.10.19 – husk?  

11) Evt. (5 min)  Magnus Hansen bidrag. 
Den fritidskulturelle pulje søges til udstyr omkring 
vores nye multibane.  

  

  

 


